

Title (en)  
High chair for children.

Title (de)  
Hochstuhl für Kinder.

Title (fr)  
Chaise haute pour enfants.

Publication  
**EP 0553654 A1 19930804 (DE)**

Application  
**EP 93100492 A 19930114**

Priority  
DE 9200975 U 19920128

Abstract (en)  
A high chair for children can be used both as a high chair and also as a tilt-proof rocking-chair. For this purpose, two triangular lateral frame parts (1, 2, 3) are connected to each other by means of cross-struts. Two straight edges of the frame parts or in each case two foot pieces connected to each of the two edges of the frame parts or four corner points of the frame parts form a rectangular stand. Two side edges (3) of the frame parts which start from the region of the rectangular stand (1) form runners, curved in an arched shape, of a rocking-chair. Secured between the frame parts is a seat (6) for use as a high chair and/or a seat for use as a rocking-chair. <IMAGE>

Abstract (de)  
Ein Hochstuhl für Kinder kann sowohl als Hochstuhl als auch als kippsicherer Schaukelstuhl verwendet werden. Hierzu sind zwei dreieckige seitliche Rahmenteile (1, 2, 3) durch Querstreben miteinander verbunden. Zwei gerade Kanten der Rahmenteile oder jeweils zwei mit jeder der beiden Kanten der Rahmenteile verbundene Fußstücke oder vier Eckpunkte der Rahmenteile spannen ein Standviereck auf. Zwei Seitenkanten (3) der Rahmenteile, die von dem Bereich des Standvierecks (1) ausgehen, bilden bogenförmig gekrümmte Kufen eines Schaukelstuhls. Zwischen den Rahmenteilen ist ein Sitz (6) für die Verwendung als Hochstuhl und/oder ein Sitz für die Verwendung als Schaukelstuhl befestigt. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A47D 1/08**

IPC 8 full level  
**A47D 1/04** (2006.01); **A47D 1/08** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**A47D 1/04** (2013.01 - EP US); **A47D 1/08** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)  
• [X] US 1729941 A 19291001 - HOCKING EARNEST G, et al  
• [X] US 2624393 A 19530106 - GEORGE ANDRUS  
• [A] CH 257080 A 19480930 - BOVET ROGER [CH]  
• [A] US 4593950 A 19860610 - INFANTI VITTORIO [US]  
• [A] US 2440979 A 19480504 - SCHNEIDER RUDOLPH G

Cited by  
JP2002248027A

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**US 5382072 A 19950117**; AT E145533 T1 19961215; DE 59304560 D1 19970109; DE 9200975 U1 19920527; EP 0553654 A1 19930804;  
EP 0553654 B1 19961127

DOCDB simple family (application)  
**US 1215893 A 19930127**; AT 93100492 T 19930114; DE 59304560 T 19930114; DE 9200975 U 19920128; EP 93100492 A 19930114